
UCHWAŁA NR  XXVI/249/08 
Rady Miasta Ełku 

z dnia  2 września 2008 roku 
 
 
w sprawie rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia Federacja Zielonych „GAJA” 
 
 
 Na podstawie art. 229 pkt. 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz.U. z 2000 r. Nr 98 poz. 1071 z późn. zm.)  w związku               
z zażaleniem złożonym przez Stowarzyszenie Federacja Zielonych „GAJA” na pracę Urzędu 
Miasta Ełku z powodu nie przesłania w ustawowym terminie informacji do projektu 
Monitoring i wsparcie wdrażania krajowego „Programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest stosowanych na terytorium Polski” - Rada Miasta Ełku postanawia: 
 

§ 1 
 
Uznać skargę z dnia 24 czerwca 2008 r. złożoną przez przez Stowarzyszenie Federacja 
Zielonych „GAJA” w sprawie  nie przesłania w ustawowym terminie informacji do projektu 
Monitoring i wsparcie wdrażania krajowego „Programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest stosowanych na terytorium Polski”. 
 

§ 2 
 
Uzasadnienie niniejszego rozstrzygnięcia zawiera załącznik do uchwały. 
 

§ 3 
 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
       
     Przewodniczący Rady Miasta Ełku 
            
    Waldemar Paweł Pieńkowski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

Załącznik do  
uchwały Nr XXVI/249/08 
Rady Miasta Ełku 
w sprawie rozpatrzenia skargi 
Stowarzyszenia Federacja Zielonych 
"GAJA" 

             
 
 
 
 
 

U Z A SA D N I EN I E 
 
 
 
 Rada Miasta Ełku po zapoznaniu się ze skargą złożoną przez Stowarzyszenie 
Federacja Zielonych "GAJA" stwierdza co następuje: 
 Stworzenie przez Stowarzyszenie "GAJA" "Programu usuwania azbestu i 
wyrobów zawierających azbest stosowanych na terytorium Polski" jest cennym 
przedsięwzięciem, które w pełni popieramy. 
 Uwzględniamy jednak fakt, iż w Urzędzie Miasta Ełku na stanowisku inspektora 
d/s ochrony środowiska zatrudniona jest tylko jedna osoba odpowiedzialna za szeroki zakres 
zadań. Absorpcja funduszów unijnych spowodowała wystąpienie bardzo licznych podmiotów 
o wydanie decyzji środowiskowych, których przygotowanie wymaga bardzo dużego nakładu 
czasowego pracy, co może stanowić również przyczynę opóźnienia udzielenia odpowiedzi. 
 W dniu  23 lipca 2008 r.  tut. Urząd przesłał do Stowarzyszenia zebrane dane 
dotyczące azbestu (w załączeniu pismo MK – 7660/29/08 z dnia 23.07.2008 r.).  
 W przyszłości jednak należy przestrzegać procedury wcześniejszego 
powiadamiania zainteresowanych o niemożności zrealizowania sprawy w ustawowym 
terminie. 

 
 
 
 


